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 19:30בקפה לנדוור בשעה  13/3/24 מתאריך 59 רישיבת הנהלה מספ

 ישראל, גנאדי, אמיל, סיגל, דני, ברוניה.רון, : נוכחים

 יוסי, גבריאלה. :חסרים

 פיני אלבז. :ועדת ביקורת נוכחים

 תומר, עופרה, אבי. :חסריםועדת ביקורת 

 בין הישיבות שצריכים לקבל עליהם החלטות וועד מובאות כאן ההחלטות  נם ענייניםבמידה ויש 
  או באישור טלפוני. סאפ דרך התכתבות בוואט שאושרו/לא אושרו

 בפרוטוקול וועד הקרוב לאחר ההחלטה. ההחלטות ותוצאות ההצבעה מובאת להלן לצורך רישומן

 .והן מהוות החלטות ועד מנהל לכל דבר ועניין

                    ,כל נושאי הכספים שאנו דנים עליהם בישיבות מובאות לידיעת חברי הוועד וחברי וועדת ביקורת

 אך לא מצוינות בפרוטוקול.

 על סדר היום :

 אישורים בוואט סאפ: .1

 והחלטות שוטפות בעניין העמותה. ראובןרון  עדכון יו"ר .6

 סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ.עדכון  .7

 סיגל אמיתי.עדכון הגזברית  .8

 דיון פתוח לכל נושא שיועלה ע"י חברי הוועד. .9

  

 

 החלטות וניהול ישיבה 

 אישורים והחלטות וואט סאפ: .1

 תקנונים לאישור. 2יוסי שלח  27/11/23 1.1

 ז"ל. תקנון טורניר טרום עונה ע"ש טל ממן .א

 ע"ש דורון אסולין ז"ל. 2024לשנת  10-תקנון נגב ה .ב

 התקנון לטורניר ע"ש טל ממן ז"ל, אושר לאחר תיקונים. 1.2

 בתקנון אסולין נדון בהמשך. 1.3

 ניק בייזר: .2

 לידיעתכם, 2.1

 של ניק בייזר קטיה בייזר. אמוהייתי בקשר עם 

 )לאחר הצעתו של גנאדי ושיחתי עם ישראל(

 לקרוא את גביע הליגה לאומית על שמו.  ביקשתי ממנה את אישורה

 שנמשיך להנציח אותו והיא תגיע להעניק את המדליות והגביעים לזוכים בטורניר בסוף העונה.

 לידיעתכם.

 אושר ללא סייג.

  .מסלוליםתחילת פעילות ושימון  .3

 27/12/2023 ישראל: 3.1

 בוקר טוב חברים.

 אתמול התקיים מחזור ליגה.

 והיו הרבה תלונות.השימון היה של ליגת על 

 ישנה בקשה לחזור לשימון הרגיל מאחר ואין ליגת ה.כ.י. אז אין צורך להתאמן על השימון.



 

 

 נא תגובתכם.

 תודה.

 אושר פה אחד.

 1/1/2024 ישראל נדרש לשאלה כשקבוצה לא מגיעה בגביע הליגה מה קורה. 3.2

 שלום חברים.

 לקבוצה שלא מגיעה למשחק על גביע הליגה. לסוגיהאבקש לקבל את דעתכם 

 יש הצעה שהתוצאות במחזור שלאחר מכן ייחשבו לגביע הליגה.

 נא דעתכם.

 תודה.

 לאחר דיון בוואט סאפ הוחלט:

 הכל נשאר לפי התקנון קבוצה שלא מופיעה לא תקבל ניקוד.

 13/01/2024ישראל:  3.3

 בוקר טוב חברים.

 מעוניין להצטרף לעמותה כפייסר.בחור בשם קובי שעבד בעבר בבאולינג 

 נא דעתכם.

 אושר פה אחד.

 23/01/2024ישראל מעדכן התנהלות בהתאחדות מצורף המלל:  3.4

 בוקר טוב

... העבירו לי חלק מההתכתבויות של שחקני באולינג בישראל ובחו"ל )ביחוד אורון כהן, פיסבוקאין לי 

אף אחד שלא הסכים עם הכותבים..... כולם מריוס, שרית מזרחי... ( נגד הנהלת ההתאחדות. לא היה 

חושבים שיש כסף בלתי מוגבל לשחקני נבחרת ועוד... השחקנים שכתבו אינם מודעים לנושא התקציבים 

 הקיימים..... 

אני חושב שהגיע הזמן 'לשים את המפתחות' ולהעביר את ניהול ההתאחדות לאנשים 'יותר מוכשרים' שידעו 

 טוב.  לחלק את הכסף, שאין, יותר

אנחנו נקבע תאריך ) תוך חודשיים, שלוש( לקיום אסיפה כללית לבחירות חדשות, ולהעביר את ניהול 

 ההתאחדות למי שחושב שיכול לעשות טוב יותר.

כדי לא למוטט את ההתאחדות, דרוש לנו זמן לסיים את ההגשות לתקציבים הבאים מהרשויות ולסגור את 

 מבחינת דוח כספי. 2023שנת 

 .ששיידראני אעזור למי שיבחר בכל מה 

 דברי הנ"ל הם על דעת חברי הועד המנהל. 

 .3/2/2024טורניר אסולין.  3.5

 הוצג התקנון שוב לחברי הוועד לתיקונים.

 התקנון תוקן מספר פעמים ולאחר תיקונו הופץ לתחילת רישום,

בתאריכים שהובאו לפתחנו הכל תוקן לפי התאריכים התקינים והנכונים והופץ  נוספיםהתגלו כמה תיקונים 

 בשנית כמו כן הועלה לאתר לפרסות התקנון המתוקן.

 התקנון אושר ע"י הוועד:

  ,שלח לעיונו ולהערותיו להבאנדרש לקרוא בעיון רב את החומר שנ הוועד

 תודה לכולם.
 רון: .4

 7/2/24ביקורת בנושא התשלומים: מעדכן את חברי הוועד וחברי וועדת 

 השחקן היחיד שלא שילם הוא ניסים זנזורי בחו"ל. 4.1

 כל שאר השחקנים שילמו את חובם במלואם לעמותה. 4.2

 יוסי: .5

 מעדכן ומבקש לעשות מקצה נוסף של ריאנטרי לטורניר אסולין,

 הועלה סקר לעניין.

 אושר ברוב קולות לעשות ריאנטרי נוסף בשל הענות גבוהה.



 

 

 הריאנטרי הנוסף פורסם בקבוצת הוואט של הטורניר.דבר  5.1

 גדולה והמקצה היה מלא ובסופו נוסף אפילו שחקן נוסף מעבר לכמות המקסימלית. ההיית תההיענו 5.2

 כל הכבוד למארגנים ולמשתתפים ברכות על הצלחת הטורניר. 5.3

 

 עדכון היו"ר רון ראובן. .6

 נושא התרומות והכספים לעמותה. 6.1

 ליצור לנו רווח נוסף מכסף שעומד בצד. בפק"םכספים  הופקדו .א

השנה לא נקבל את כל הכספים מהרשות יש בעיה תקציבית ובגלל המצב במדינה וההקצבות לכול מה  .ב

 שמקצה המדינה לרשויות.

 חדשים. םנגייס ספונסרים חדשים ומבקש מכל אחד מכם לעשות הכל לגייס ספונסרי .ג

 צריכים לאשרו ולהביאו לאישור אסיפה כללית. הדוח השנתי גמור ואושר ע"י וועדת ביקורת אנו 6.2

 ת התקציב השנתי שמובא כאן לפניכם והועבר אליכם בוואט סאפ.עלינו לאשר א 6.3

 שנה שעברה. 2023בדומה לשנת  2024רון מבקש מחברי הוועד לאשר את התקציב לשנת  .א

  מאשרת. –גבריאלה 

  מאשר. –רון 

  מאשר. –דני 

  מאשר. –ישראל 

  מאשר. –אמיל 

  מאשר. –גנאדי 

  מאשר. –יוסי 

  מאשרת. –ברוניה 

  מאשרת. –סיגל 

 הדוח אושר פה אחד. .ב

 הוועד ממליץ לחברי אסיפה כללית לאשר את התקציב השנתי. .ג

 ולהביאו לאישור אסיפה כללית. 2023לשנת המילולי הכספי ועלינו לאשר את הדוח  6.4

 לומר את דברם ולאשר את הדוח.לאחר הסבר לגבי בדיקת והכנת הדוח, נתבקשו חברי הוועד  א.

 הדוח אושר פה אחד. ב.

 .2023הכספי והמילולי לשנת  ממליץ לחברי אסיפה כללית לאשר את הדוח דהווע ג.

נגיש לרשם העמותות לקבל אישור ניהול באסיפה הכללית הקרובה, לאחר אישור הדוח הכספי והמילולי  6.5

 .2025תקין לשנת 

 מסגרות צרכים מיוחדים כפר רפאל. בהצלחה לעמותה.התחלנו שוב עם  12/3/24בתאריך   6.6

 מבקש לקיים ישיבת וועד בתדירות יותר גבוהה. 6.7

 לעשות ישיבת וועד פעם בחודשים בתחילת חודש אי זוגי. מגנדיהועלתה הצעה 

 הצעתו של גנאדי אושרה,

 פעם בחודשיים בחודש אי זוגי בתחילת כל חודש. ויתקיימ תהישיבו

 .2024בתחילת חודש מאי הישיבה הבאה תהיה 

 



 

 

 טורניר ע"ש פאנל ונומה. 6.8

 ולשמר את הנוהל לשנים קדימה על מנת שהטורניר יהיה על בסיס קבוע. תיש להיערך במתכונת ייחודי .א

 גנאדי יביא רעיון לניהול טורניר בהתאם לקובץ נוח וקל לניהול ולרישום. .ב

 לשנה.גנאדי הציע לקבע את התקנונים כך שהמתכונת תהיה זהה משנה  .ג

 נצטרך לשנות רק את התאריכים ושם הטורניר והשנה.

 אושר ע"י הוועד פה אחד.

 הטורניר יתקיים במתכונת אשר תיגזר ממה שוועד מכתשים יהיה מוכן לעזור במימון הטורניר. .ד

 ביום שלאחר הישיבה גנאדי הביא רעיון לטורניר בשיחה טלפונית לישראל ואלי. .ה

 ב לאישור הוועד שנוכל לאשרו.להוציא משהוא כתו מגנדיביקשתי  .ו

 גנאדי הוציא משהוא לוועד לעיונו לגבי הטורניר. .1

 פיני אלבז הוציא שלדעתו צריך להיות שינוי משהוא קצר וקולע. .2

 אמיל הביע את דעתו לגבי ההצעה של גנאדי. .3

 גנאדי הבהיר את הצעתו בגלל הבדלי הרמות. .4

 .2 -ו 1יוסי העלה הצעה לבטל הנדיקפים ברמות  .5

 אומר שלדעתו צריך להשאיר את ההנדיקפ לכלל הרמות. ישראל .6

 סקרים ולהחליט שהרוב יחליט. 2גנאדי מבהיר את העמדה שנוצרה ולכן מבקש לעשות  .7

 סקרים לוועד, 2ישראל הוציא  .8

 השארת הנדיקפ בכל הרמות ולאורך כל הטורניר. 8.1

 תוצאות הסקר:

 חברי וועד. 8 –בעד 

 חבר וועד. 1 –נגד 

 ההנדיקפ ישאר בכל הרמות ולאורך כל הטורניר. –החלטה 

 ונשים. 3-ו 2ביטול תקרת ההנדיקפ ברמות  8.2

 חברי וועד. 6 –בעד 

 חברי וועד. 3 –נגד 

 ובנשים. 3-2תבוטל תקרת ההנדיקפ ברמות  –החלטה 

 יש לקבוע תאריכים לטורניר ותקנון בהתאם לאמור ולפרסם לכלל השחקנים. .9

 יעקובוביץ.ישראל היו"ר סגן עדכון  .7
ישראל מעדכן את ההתנהלות בהתאחדות ולאן דברים הגיעו בהשמעת שיחה בין יו"ר הכי ליו"ר אחד 

 המועדונים, 

 )שיחה שלא נעים לשמוע לא מכבד אף אחד(

 ישנה בעיה בהתאחדות של אמון במערכת וכולם זורקים רפש אחד על השני.

 הנוכחי לא מגיש מועמדות.באסיפה הכללית הקרובה יערכו בחירות לוועד והיו"ר 

 לאור מצבו הכספי הרע ומיעוט שחקי באולינג חדשים. רלערכתו של ישראל ענף הבאולינג ייסג
 

 עדכון הגזברית סיגל אמיתי. .8

 אין עדכונים חדשים.

 

 רשם: רון ראובן     


